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شاخ و شانه بکش، امتیاز بگیر
والیبال در سایه تهدید

تهدید برخی تیم ها به کناره گیری از لیگ برتر 
والیبال تبدیل به یک عادت برای آنها شده تا از این 

طریق بتوانند از فدراسیون والیبال امتیاز بگیرند.
به گزارش ایرنا، لیگ برتر والیبال ایران دومین 
شود؛  می  محسوب  کشور  ورزش  معتبر  لیگ 
بیشترین  فوتبال  برتر  لیگ  از  پس  که  لیگی 
سرمایه گذاری در آن شده است و یکی از دلایل 
اینکه والیبال ایران جزو معدود ورزش های گروهی 
ایران محسوب می شود سطح بالای فنی لیگ برتر 
والیبال است. تیم هایی در این لیگ حضور دارند 
که با سرمایه گذاری های کلان جذابیت و کیفیت 
مسابقات را ارتقا داده اند. این تیم ها شایسته تقدیر 
هستند، چرا که سرمایه گذاری آنها تأثیر مستقیمی 
بر توسعه والیبال کشور داشته است. اما در عین 
حال، موضوعاتی نیز مطرح است که به نگرانی هایی 
تبدیل شده اند. در چند وقت اخیر برخی از این 
ادامه  تهدید  به  با مشکلات،  مواجهه  در  تیم ها، 
اگر  مثال،  برای  می پردازند.  خود  فعالیت  ندادن 
کمیته انضباطی حکمی علیه آنها صادر کند، برخی 
می گیرند  لیگ  از  خروج  به  تهدید  تیم ها  این  از 
تیم داری  به  حاضر  دیگر  که  می کنند  اعلام  یا 
نیستند؛ هر چند این تهدیدها هیچ گاه به مرحله 
عمل نمی رسد. چنین رفتاری نه تنها موجب ایجاد 
چالش هایی در روند لیگ می شود بلکه به نوعی 

عدم الزام این تیم ها به قوانین را نشان می دهد.
نگاهی به گذشته نشان می دهد که این مسأله 
چندان جدید نیست. تیم هایی نظیر بانک سرمایه، 
که از جمله تیم های بسیار موفق و سرمایه گذار در 
لیگ بودند، پس از خروج خود بسیاری را نگران 
کردند که با انحلال آنها چه اتفاقی خواهد افتاد؛ 
اما با گذشت زمان مشخص شد که انحلال چنین 
تیم هایی تأثیر عمیق و ماندگاری بر لیگ نداشته 
و لیگ همچنان به مسیر خود ادامه داده است. 
این تجربه به خوبی نشان می دهد که والیبال ایران 

ظرفیت عبور از چنین بحران هایی را دارد.
یکی از پیشنهاداتی که بارها مطرح شده است، 
کاهش تعداد تیم های لیگ برتر به ۸ تیم است. 
در حال حاضر، حضور ۱۲ تیم در لیگ برتر فشار 
زیادی به منابع و مدیریت وارد می کند. با کاهش 
افزایش  کیفیت مسابقات  تنها  نه  تیم ها،  تعداد 
می یابد بلکه امکان سرمایه گذاری بهتر و مدیریت 
حرفه ای تر فراهم خواهد شد. این تغییر می تواند به 
عنوان راهکاری عملی برای بهبود وضعیت لیگ و 

مدیریت بهتر منابع مورد بررسی قرار گیرد.
در نهایت، لیگ برتر والیبال ایران با وجود تمام 
بالایی  پتانسیل  همچنان  فرصت ها،  و  چالش ها 
مدیریت  نیازمند  اما  دارد.  توسعه  و  رشد  برای 
از  بتواند  تا  است  بهتر  برنامه ریزی  و  دقیق تر 
شکل  بهترین  به  شده  انجام  سرمایه گذاری های 
بهره مند شود و همچنین از مسائل بی ثبات کننده 
جلوگیری کند. حمایت از تیم های سرمایه گذار و 
تشویق آنها به ادامه فعالیت، در کنار نظارت جدی 
بر رفتارها و تصمیمات، می تواند راهگشای آینده ای 

روشن برای والیبال ایران باشد.

الهلال رقیب منچستریونایتد و رئال 
مادرید شد

ویکتور  جذب  برای  مذاکرات  الهلال  باشگاه 
اوسیمن از ناپولی را آغاز کرد.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، نیکولو شیرا 
منابع  به  استناد  با  ایتالیایی  مشهور  خبرنگار 
داخلی باشگاه الهلال در حساب شخصی خود 
باشگاه  این  که  داد  گزارش  ایکس  پلتفرم  در 
جذب  منظور  به  را  خود  مذاکرات  عربستانی 
آغاز  ناپولی  نیجریه ای  اوسیمن مهاجم  ویکتور 
کرده است. این منبع از ارائه جزئیات بیشتر در 

مورد مذاکرات خودداری کرده است.
ویکتور اوسیمن تا پایان فصل جاری به صورت 
قرضی برای گالاتاسرای ترکیه توپ می زند. قرارداد 
او با ناپولی تا ۳۰ ژوئن ۲۰۲۶ معتبر است و از 
این  در  لیل  از  انتقال  از  پس   ۲۰۲۰ سپتامبر 

باشگاه ایتالیایی حضور دارد.
 اوسیمن در فصل جاری در ۳۶ مسابقه برای 
گالاتاسرای به میدان رفته و موفق شده است در 
تمامی رقابت ها ۳۱ گل به ثمر برساند و هفت 
در  بدهد.  هم تیمی های خود  به  نیز  گل  پاس 
 ۷۵ ارزش  به  جدایی  بند  ناپولی  با  او  قرارداد 

میلیون یورو گنجانده شده است.

اولین خروجی قطعی پرسپولیس مشخص 
شد

گولسیانی و رویای ناتمام رکوردزنی 
در پیراهن سرخ

زانوهای خسته و پرماجرای مدافع گرجستانی 
پرسپولیس با احتمال زیاد او را در پایان مسیر با 

این تیم قرار خواهد داد.
گولسیانی  گئورگی  سه،  ورزش  گزارش  به 
از سپاهان طی ۳  به عنوان یک خرید جذاب 
با  که  بازیکنی  می شد.  محسوب  اخیر  فصل 
آهن،  ذوب  تیم های  در  موفق  حضور  سابقه 
نساجی قائمشهر و در نهایت سپاهان به جمع 
سرخپوشان تهرانی اضافه شد تا خاطرات تلخ و 

شیرینی را با پیراهن شماره ۳۰ دنبال کند.
اما اکنون در فاصله سه هفته مانده به پایان 
فصل شایعات نزدیک به واقعیت درباره پایان 
رسیده  خود  اوج  به  پرسپولیس  با  او  همکاری 
است. مدافع گرجستانی ۳۳ ساله پرسپولیس که 
با درخشش در این تیم توانست طعم حضور در 
پیراهن تیم ملی کشورش و البته درخشش در 

مسابقات یورو را هم بچشد.
تمدید  در  زیادی  سهم  البته  که  درخششی 
قرارداد فصل گذشته او با پرسپولیس داشت. در 
شرایطی که پرسپولیس با حضور محمدحسین 
فرشاد  پورعلی گنجی،  مرتضی  کنعانی زادگان، 
فرجی و مذاکره برای تمدید قرارداد با علی نعمتی، 
در فاز دفاعی تکمیل شده به نظر می رسید، به 
واسطه درخشش گولسیانی در یورو، بار دیگر با 
وی پای میز مذاکره نشست و قراردادش را به 

امضا رساند.
گولسیانی که به عنوان یک پنالتی زن مطمئن و 
البته تبحر ویژه در گلزنی، جایگاه ویژه ای نیز با 
دو گلی که در دربی و مقابل استقلال به ثمر 
رسانده بود، بین هواداران پرسپولیس به دست 
آورد، اکنون اما به واسطه مصدومیت قدیمی که 
طی این سال ها او را رها نکرده، شاید مجبور به 

خداحافظی زودهنگام با پیراهن این تیم شود.
مدافع گرجستانی که با ۲۰ گل زده به عنوان 
محسوب  نیز  سرخ ها  خارجی  گلزن  برترین 
می شود، با توجه به مصدومیت زانو و تدابیری 
که برای آماده سازی اش دارد، جزء نفراتی است 
که گفته می شود به پایان دوران همکاری سه 
ساله خود با پرسپولیس نزدیک شده است. این 
بازیکن که در چند مرحله در دوران حضور در 
پرسپولیس نیز مجبور به تزریق ژل و غضروف 
شده بود، گفته می شود شرایطی نزدیک به پایان 
همکاری با این تیم دارد و البته باید همانطور که 
این سه  پایان  تا  اعلام کرده،  کارتال  اسماعیل 

هفته و تصمیم نهایی وی منتظر ماند.
هرچه که هست اما منابع نزدیک به باشگاه 
احتمال عدم همکاری و تمدید قرارداد گولسیانی 
را قوی تر عنوان می کنند و بعید است این مدافع 
گرجستانی فصل گذشته نیز با پیراهن شماره ۳۰ 
کار را در جمع سرخپوشان دنبال کند. هرچند 
گفته می شود او از هم اکنون نیز با پیشنهاداتی 
از تیم های لیگ برتر ایران نیز مواجه شده و شاید 
این موضوع تنها یک جابه جایی دیگر در ایران و 

در کارنامه اش ثبت کند.

زمان و مکان جشن قهرمانی تراکتور 
مشخص شد

همچون  گفت:  فوتبال  لیگ  سازمان  رئیس 
دوره های گذشته جشن قهرمانی لیگ برتر در 

هفته پایانی برگزار می شود.
به گزارش مهر، حیدر بهاروند درباره شرایط 
برگزاری رقابت های فوتبال باشگاهی کشور در 
فصل جاری از سوی سازمان لیگ گفت: تلاش 
خود را در کنار باشگاه ها، هیئت های فوتبال و 
نهادی امنیتی و دستگاه های ذیربط انجام دادیم. 
ما در برگزاری لیگ مشکلی نداشتیم اما گاهی 

اوقات تنش های دیگری بروز مشکل کرد
احتمال  درباره  فوتبال  لیگ  سازمان  رئیس 
در  تبریز  در  تراکتور  قهرمانی  جشن  برگزاری 
هفته بیست و نهم لیگ برتر افزود: طبق سنوات 
مراسم  این  برتر  لیگ  پایانی  هفته  در  گذشته 
برگزار می شود. در نتیجه جشن قهرمانی احتمالی 
تراکتور هم در اهواز برگزار خواهد شد. او درباره 
زمان اعلام میزبان فینال جام حذفی یادآور شد: 
فینال  امروز و فردا درباره محل برگزاری  ظرف 

جام حذفی تصمیم گیری می کنیم.

لیگ برتر فوتبال ایران در شرایطی به هفته های 
پایانی خود رسیده که همچنان چالش ها  حساس 
و جنجال هایی، چون قطع بودن VAR و دعوا های 

تیم ها و افراد، به طرز عجیبی ادامه دارد.
به گزارش تابناک، در شرایطی که فوتبال باشگاهی 
در  »شلوغ کن« هاست،  و  »دادزن« ها  درگیر  ایران 
حالی که لیگ برتر کشورمان در سطحی نازل از لحاظ 
فنی، زیرساختی و مدیریتی قرار دارد، اما حواشی و 
جنجال در آن سر به فلک می کشد، در اوضاعی که ۴ 
تیم بزرگ و پرهوادارمان شامل استقلال، پرسپولیس، 
سپاهان و تراکتور، هیچ حرفی در سطح مسابقات 
تیم های  یکه تازی  تماشای  به  نداشتند،  قاره ای 
قدرتنمایی  هربازی  در  که  نشسته ایم  عربستانی 

می کنند.
یعنی  ایران  نماینده  دو  که  آسیا  نخبگان  لیگ 
آن  در  مطلوبی  عملکرد  پرسپولیس،  و  استقلال 
نداشتند و حتی مقابل حریفانی که به نظر می رسید 
باید برنده باشند هم کاری از پیش نبردند، به مرحله 
یک چهارم نهایی رسیده و البته با تنها دیدار باقی 
مانده از این مرحله که امشب میان کاوازاکی ژاپن و 
السد قطر برگزار می شود، چهره ۴ تیم حاضر در نیمه 

نهایی مسابقات مشخص خواهد شد.
پیش از این سه دیدار این مرحله برگزار شده و 
در هر سه بازی که یک سوی آن نماینده فوتبال 
عربستان بود، تیم های سعودی با نتایجی خیره کننده 
پیروز شدند و در واقع فوتبال شرق آسیا را که تا همین 
چند سال پیش مدعیان اصلی قهرمانی بودند، تحقیر 
کردند. در یکی از دیدار های مرحله یک چهارم، الهلال 
به مصاف تیم گوانگژو کره جنوبی رفت. آبی های شهر 
ریاض شبی رویایی برای هواداران خود رقم زدند و 
با نتیجه سنگین ۷ بر صفر پیروز شدند. در دیدار 
دوم، الاهلی مقابل بوریرام یونایتد تایلند به میدان 
اوسمار ویرا، سرمربی  را  تیمی که هدایتش  رفت؛ 
سابق پرسپولیس، برعهده دارد. الاهلی هم با نتیجه 
۳ بر صفر از سد حریف خود گذشت و صعود کرد. 
در دیگر دیدار، النصر با کریستیانو رونالدو و دیگر 
ستاره هایش کار سختی برابر یوکوهاما مارینوس ژاپن 
نداشت و در نهایت به برتری  ۴ بر یک دست یافت. 
نکته جالب اینکه این بازی تنها دیداری بود که یکی 
از نمایندگان عربستان، دروازه اش برابر حریف باز 

شد. در مجموع، سه نماینده سعودی در سه دیدار 
۱۴ گل به ثمر برسانند و تنها یک گل دریافت کردند 
تا با قدرتنمایی خاص و موفقیت صددرصدی خود را 

به مرحله نیمه نهایی برسانند.
آنچه به آن اشاره شد، تنها یک آمار و نتیجه ثبت 
شده نیست، بلکه نشان از شرایطی دارد که یکبار 
دیگر زنگ خطر را برای فوتبال مان به صدا در می آورد 
و حسرت میلیون ها هوادار علاقه مند به فوتبال را 
با سرمایه گذاری  باشگاه های سعودی  تازه می کند. 
گسترده و هدفمند، جذب ستاره های مطرح جهانی 
و برنامه ریزی دقیق، گام بلندی برای تاریخ سازی در 

فوتبال قاره برداشته اند.
اما آنچه اهمیت ویژه ای دارد اینکه مراحل یک چهارم 
نهایی تا فینال نخستین دوره لیگ نخبگان آسیا به 
صورت متمرکز و به میزبانی عربستان برگزار می شود. 
کشوری که با میزبانی از مسابقات و تورنمنت های 
مهم حتی موفق شد میزبانی جام جهانی را هم به 
ورزشگاه های  ساخت  با  که  کشوری  آورد.  دست 
مدرن و مجهز، نگاه فوتبال دنیا را به خود معطوف 
کرده و کشوری که با مدیران کاربلد و برنامه ریزی 
صحیح، ثابت کرد صرفا همه چیز پول نیست و باید 
برای آن ریل گذاری درستی داشت تا به هدف رسید.

عرصه  در  موفقیت ها  این  تمام  کنار  در  البته 
گرفتن  البته  و  زیرساخت  کردن  فراهم  باشگاهی، 
میزبانی های مهم و متعدد، نباید این را نادیده گرفت 
که سعودی ها فوتبال ملی شان را به باد فراموشی 
سپردند. آن هم در شرایطی که تا پیش از تغییرات 
محسوس در عرصه باشگاهی، فوتبال ملی عربستان 
وضعیت بهتری داشت، اما باشگاه های سعودی با 
میدان دادن به ستاره های فوتبال دنیا و نیمکت نشین 
کردن بازیکنان ملی عربستان باعث افت شدید تیم 
به جام  آنها  که حالا صعود  این کشور شده  ملی 

جهانی ۴۸ تیمی هم در معرض خطر است.

در میان انتقادهایی که از عملکرد احسان حدادی در فدراسیون 
دوومیدانی وجود دارد، اما برخی اقدامات مثبت رئیس فدراسیون 

دوومیدانی باعث انتقادهای برخی افراد شده است.
انتقادهای بسیار زیادی به شیوه مدیریتی احسان حدادی در 
فدراسیون دوومیدانی وجود دارد، اما در کنار انتقادها برخی سراغ 

گل آلود کردن آب و گرفتن ماهی برای خود شده اند.
انتخاب احسان حدادی به  از  تابناک، حدود ۱۰ ماه  به گزارش 
عنوان رئیس این فدراسیون می گذرد، اما این رشته هنوز رنگ آرامش 
را به خود ندیده و روز به روز حواشی پررنگ تر از گذشته می شود. 
تقریباً می توان گفت هفته ای نیست که یکی از اعضای این خانواده 

علیه حدادی موضع نگیرد.
پیش از این تابناک ورزشی در گزارش ها و مصاحبه های متعددی 

به انتقاد از برخی تصمیمات فدراسیون حدادی پرداخته و شائبه های 
انتخابات را هم بررسی کرده و رویکرد نقد همچنان به قوت خود باقی 
است. با این حال آنچه در میان نقدها رویت می شود، گل آلود کردن 
از سوی برخی اشخاص  برای گرفتن ماهی است؛ چرا که به نظر 
می رسد برخی اظهارنظر های مخالف حدادی نه به خاطر دوومیدانی 

که برای غرض ورزی شخصی مطرح می شود.
در سال های اخیر دوومیدانی ایران در هیچ دوره ای نتوانسته نتایج 
قابل ملاحظه ای بگیرد و حتی کار به جایی رسیده که امروز هیچ 
این شرایط  ندارد.  وجود  قبل  دوره های  از  یافته ای  پرورش  ستاره 
متأثر از کلیت ورزش ایران است که هیچگاه دوومیدانی را به عنوان 
یک رشته مهم مورد توجه قرار نداده و وضعیت امروز دوومیدانی 
نشان می دهد که رؤسای گذشت نیز از نظر عملکرد و تصمیم گیری 
دست کمی از حدادی نداشتند. همان طور که پیش تر گفته شد اگر 
موضوع مهم درباره اشکال های قانونی برگزاری مجمع انتخاباتی که 
در مراجع قضایی در حال پیگیری است را کنار بگذاریم، می توان از 
سمت موافقان حدادی مدعی شد که او فقط ۱۰ ماه روی صندلی 
ریاست بود و از نظر عملکردی نمی توان به طور قطع و یقین گفت 

که او ناموفق خواهد بود.
دوران  اخلاق های  همان  به  شباهت  بی  حدادی  رفتار های 
ورزشکاری اش نیست و طبیعتاً نمی توان اینگونه رفتارها را تأیید کرد، 
اما نکته جالب توجه این است که برخی از نفراتی که سال هاست 
هیچ حرفی برای گفتن ندارند و یک صدم و یک سانتی متر هم 
رکورد های خود را ارتقا ندادند، طوری صحبت می کنند که گویی در 
ماه های اخیر قرار بوده رکورد های جهانی بزنند، اما حدادی مانع این 

کار شده است!

نفراتی که در سال های اخیر به واسطه مصاحبه و فعالیت های 
به  پای  شایستگی حتی  براساس  نه  و  مجازی  فضای  در  پررنگ 
بزرگترین آوردگاه ورزشی جهان هم گذاشته اند، این روز ها منتقد 
حدادی شده اند چرا که حداقل بساط این چنین پارتی بازی ها فعلاً 

برچیده شده است.
بله؛ همان طور که در گزارش تابناک آمد جمع آوری بطری های 
آب از اردوی تیم ملی اقدام بسیار مبتدیانه و غیرحرفه ای از سوی 
که  کاری  دوومیدانی  اعزام های  کردن  قطع  اما  بوده،  فدراسیون 
سال هاست در خارج از ایران تمرین می کند، اما نه پیشرفتی می کند 

و نه به افتخاری می رسد اقدام اشتباهی است؟
حدادی آن مدیری که همه انتظارش را داشتند نیست، اما او 
سیاه مطلق هم نیست. احسان احترام بسیاری از نفرات حاضر 
در دوومیدانی را نگه نداشته، اما حدادی آن دیوی نیست که از او 
ساخته شده است. در سال های اخیر به واسطه بی توجهی ارکان 
اصلی ورزش کشور دوومیدانی ایران اوضاع خوبی ندارد و همان 
به  استعداد ذاتی خود  به واسطه  بیشتر  تک چهره هایی هم که 
شرایط خوبی رسیده بودند، امروز نیستند. کیهانی، صیامی و چند 
سرپرست در سال های اخیر پا به فدراسیون دوومیدانی گذاشتند، 
اما کدام یک از آنها توانست به این رشته کمکی کند؟ کدام یک از 

آن ها یک دوومیدانی کار ستاره به تیم ملی معرفی کردند؟
انتظارات از احسان حدادی این شیوه مدیریت نبود و نیست، اما 
منتقدان او نباید بازیچه دست غرض ورزانی شوند که اگر همین 
امروز حدادی با آنها تماس بگیرد و به جلسه دعوت کند همه چیز 
را فراموش می کنند و از نگاه شان حدادی یک مدیر لایق، بی عیب 

و نقصش می شود!

قیاسی میان فوتبال ایران و عربستان ؛ از زیرساخت تا مدیریت

موفقیت سعودی در باشگاهی و شکست در ملی!
تیم های باشگاهی عربستانی با عملکردی قابل توجه و کسب نتایجی خیره کننده در لیگ نخبگان آسیا، قدرت خود را به رخ قاره کشیدند. البته نکته مهم اینکه 

سعودی ها با سرمایه گذاری گسترده، هدفمند و استفاده از مدیریت کاربلد، در چنین مسیری قرار گرفته اند.

احسان حدادی فرشته یا دیو سیاه؟گل آلود کردن آب در میان انتقادها از دوومیدانی

4 تیم بزرگ و 
پرهوادارمان 

شامل استقلال، 
پرسپولیس، 

سپاهان و 
تراکتور، هیچ 

حرفی در سطح 
مسابقات قاره ای 

نداشتند، 
به تماشای 

یکه تازی 
تیم های 

عربستانی 
نشسته ایم

چهارمین دوره مسابقات بین المللی دوومیدانی جام امام رضا )ع( در شرایطی 
به میزبانی مشهد برگزار شد که شاهد اتفاقی تکراری بودیم و بازهم از ورود 
زنان به ورزشگاه ممانعت شد؛ موضوعی که باعث شده بیم از تکرار اتفاقات 

۱۴۰۱ در بازی پیش رو ایران و کره شمالی به وجود بیاید.
چهارمین دوره مسابقات بین المللی دوومیدانی جام امام رضا )ع(، جمعه و 

شنبه در حالی برگزار شد که زنان ورزشکار در آن غایب بودند.
به گزارش تابناک، تیم ملی فوتبال ایران که صعودش به جام جهانی ۲۰۲۶ 
قطعی شده، هنوز یک بازی خانگی دیگر باید انجام دهد که بر اساس برنامه 
اعلام شده در هفته پایانی مسابقات انتخابی، مقابل کره شمالی خواهد بود. 
دیداری که با توجه به قطعی شدن صعود ایران و قطعی شدن حذف کره 
شمالی، جنبه تشریفاتی دارد. در این شرایط شاید بتوان مهم ترین اتفاق مرتبط 

با این دیدار را با محل برگزاری آن مرتبط دانست.
چندی پیش مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال از انتخاب ورزشگاه امام 
رضا )ع( مشهد به عنوان میزبان این مسابقه خبر داد و چند روز پیش با اعلام 
سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا، این مهم قطعی شد. این بازی که بیستم 
به  از علاقه مندان  بسیاری  نگاه  برگزار خواهد شد،  از ساعت ۱۹:۳۰  خرداد 
فوتبال را به خود معطوف خواهد کرد و این امیدواری وجود دارد که پس از 
وقایع تلخ فروردین ۱۴۰۱ این بار هواداران مشهدی بتوانند بدون دغدغه وارد 
ورزشگاه شوند و از تماشای بازی تیم ملی لذت ببرند. ۹ فروردین ۱۴۰۱ در 
جریان بازی تیم ملی فوتبال ایران با تیم ملی فوتبال لبنان در مقدماتی جام 

جهانی ۲۰۲۲ قطر در ورزشگاه امام رضا اتفاقی افتاد که متأثر کننده بود و 
تصاویری از آن در رسانه های مختلف دنیا هم منتشر شد. در آن روز تعدادی 
از زنان با وجود خرید بلیت، اجازه ورود به ورزشگاه را پیدا نکردند و برای متفرق 

کردن آنها از اسپری فلفل استفاده شد!
بیم آن وجود دارد که ممکن است چنین وضعیتی تکرار شود؛ کابوسی که 
با توجه به حواشی مسابقات بین المللی دوومیدانی جام امام رضا)ع(، جان 

دوباره ای گرفته است.
تکرار  وضعیتی  چنین  است  ممکن  که  دارد  وجود  آن  بیم  اوصاف  این  با 
شود؛ کابوسی که با توجه به حواشی مسابقات بین المللی دوومیدانی جام 
امام رضا)ع(، جان دوباره ای گرفته است. چهارمین دوره مسابقات بین المللی 
دوومیدانی جام امام رضا )ع( در حالی جمعه آغاز و دیروز به پایان رسید که 
تماشاگران زن پشت در ماندند و نتوانستند برای تماشای مسابقات دوومیدانی 
وارد ورزشگاه امام رضا شوند. در این بین ویدیوهایی هم از این موضوع در 
تعدادی از رسانه ها منتشر شد که نشان می داد از ورود زنان علاقه مند به 

دوومیدانی ممانعت می شود.
مهدی علی نژاد، دبیر کل کمیته ملی المپیک که از میهمانان ویژه مراسم 
رضا  امام  جام  دوومیدانی  المللی  بین  رقابت های  دوره  چهارمین  افتتاحیه 
)ع( بود، درباره جلوگیری از ورود بانوان به ورزشگاه برای تماشای مسابقات 
دوومیدانی و اینکه این موضوع شاید برای دیدار تیم ملی فوتبال کشورمان 
مقابل کره شمالی دردسرساز شود، تأکید کرد: »بیشترین حساسیت درباره 

رشته فوتبال است که همانطور که می دانید، بانوان در اکثر رویدادها حضور 
دارند. به هر حال برخی استادیوم ها استانداردها و قوانین خاص خودشان را 
دارند، لذا نمی توان این را تعمیم داد. به طور کلی در کشور درباره حضور 
بانوان در رشته های مختلف مشکلی نداریم.« او در واکنش با این سؤال که 
ممکن است محل برگزاری این دیدار تغییر کند و این اجازه ندادن به حضور 
زنان دردسرساز شود؟ خاطر نشان کرد: »این مسئله را باید با فدراسیون فوتبال 

صحبت کنید و من نمی توانم در این باره اظهارنظری داشته باشم.«
نکته حائز اهمیت دیگر اینکه چهارمین دوره رقابت های بین المللی دوومیدانی 
برخلاف دوره های پیشین بدون حضور ورزشکاران زن برگزار شد و در واقع 
تنها مردان در ماده های مختلف به رقابت پرداختند. از سویی برخلاف آنچه 
فدراسیون دوومیدانی القا می کند، این دوره از مسابقات از کیفیت پایین تری 
نسبت به دورهای قبل برخوردار بود. سایت فدراسیون دوومیدانی در بخشی 
از خبر خود درباره افتتاح این دوره از مسابقات نوشت: »مسابقات بین المللی 
جام امام رضا )ع( در حالی چهارمین دوره خود را پشت سر می گذارد که به 
دنبال مکاتبه فدراسیون دوومیدانی برای ارتقای سطح مسابقات بین المللی جام 
 C به درجه D امام رضا )ع( در تقویم رقابت های سالیانه، این رویداد از درجه

ارتقا یافته است.«
در این شرایط، جواد خسروشیری، کارشناس دوومیدانی در این خصوص 
به خبرنگار تابناک گفت: »این دوره از کیفیت پایینی برخوردار بود و به نظرم 
بسیار ضعیف بود. این را از ورزشکارانی که از کشورهای دیگر در مسابقات 

شرکت کردند می توان فهمید. کنیا مهد دوهای استقامت است ورزشکار این 
ریاست  تحت  فدراسیون  سویی  از  است.  شده  چهارم  متر   ۱۵۰۰ در  کشور 
حدادی، رشته ها را محدود کرد و مثلاً پرش با نیزه برگزار نشد.« در هر حال 
احسان حدادی، رئیس فدراسیون دوومیدانی گفت: »امیدوارم این رقابت ها 
به  گذشته  مانند  و  شود  برگزار  مشهد  شهر  همین  در  هم  آینده  سال های 

شهرهای دیگر منتقل نشود.«

اتفاق تکراری در مشهد و تازه شدن کابوس قدیمی
ممانعت از ورود زن ها به ورزشگاه امام رضا

تازه ترین گزارش در مورد اینتر و طارمی
رویایی که در یک هفته کابوس شد

روزنامه گاتزتا دلواسپورت در جدیدترین گزارش خود در رابطه با تیم فوتبال اینتر باز هم از مهدی طارمی 
مهاجم ایرانی نراتزوری انتقاد کرد و نوشت که رویا می تواند در یک هفته به کابوس تبدیل شود.

به گزارش مهر، تیم های فوتبال اینتر و رم در هفته سی و چهارم سری آ روز گذشته )یکشنبه ۷ اردیبهشت( 
در ورزشگاه جوزپه مه آتزا رو در روی هم قرار گرفتند که این بازی با تک گل »ماتیاس سوله« به سود رمی ها 
خاتمه یافت تا شاگردان سیمونه اینزاگی شکست دیگری را در سری آ تجربه کنند و جایگاه خود را در صدر 
جدول از دست دهند. مهدی طارمی مهاجم ایرانی اینتر در این بازی فرصت حضور در زمین نیافت و نیمکت 
نشین بود و در مقابل »الدور شومورودوف« بازیکن ازبکستانی رم از ابتدا در ترکیب تیمش حضور داشت و 
موفق شد تنها پاس گل تیمش را هم به نام خود به ثبت برساند و در رقابت آسیایی ها طارمی را شکست دهد.

روزنامه گاتزتا دلو اسپورت در جدیدترین گزارش خود در رابطه با اینتر باز هم مطابق هفته های اخیر از 
مهدی طارمی مهاجم ایرانی نراتزوری انتقاد کرد و نوشت: یک فصل رویایی که ممکن است به یک کابوس 
تبدیل شود. اینتر در هفته گذشته چنین تجربه ای داشته و احتمالاً همین فکر را در سر دارد. دنیایی که در 

تنها هفت روز برعکس شد. هدف تیم، همان طور که لائوتارو، اینزاگی و سایر بازیکنان چند هفته پیش گفته 
بودند، این بود که برای قهرمانی در همه رقابت ها تلاش کنند اما حالا همه چیز تغییر کرده است. چرا که 

حجم زیاد بازی های متوالی باعث شده تا تیم از نظر جسمی و ذهنی دچار افت شود.
عدم حضور »مارکوس تورام« تأثیر زیادی بر روی عملکرد تهاجمی تیم گذاشت، اما لائوتارو مارتینز نتواست 
تیم را به دوش بکشد؛ او عصبی، ناامید و هرگز خطرناک به نظر نرسید. صفر گل در سه بازی اخیر قطعاً 
نگرانی سیمونه اینزاگی را به همراه دارد. خط حمله اینتر همچنان بهترین خط حمله ایتالیا است با ۷۲ گل 
در ۳۴ بازی، یعنی بیش از ۲ گل در هر بازی، اما مشکل در هفته های اخیر، به ویژه در ماه آوریل است که 
قرار بود اهداف تیم برای کسب سه گانه را تقویت کند اما در عوض باعث کاهش آن ها به حالت بقای صرف 
شد. تیم تا حدود یک هفته پیش همچنان با تمام قدرت پیش می رفت، اما بازی های متوالی و فشرده باعث 
کاهش توان تهاجمی شده است. همچنین، واضح است که بازیکنان ذخیره در حد بازیکنان اصلی نیستند نه 
کوره آ، نه آرناوتوویچ و نه طارمی نتوانسته اند )در موقعیت های مختلف( به طور مناسب جایگزین تورام شوند.


